- 1. We welcome all first-time visitors to EFCOC.
- 2. If you would like to nominate someone for the 2010 Elder-Deacon board, please give their name(s) to Elder David Sheih.
- 3. 2009 Adult Sunday School Schedule: July September

Luke 13-24	Jr. High	11:10am-12:00pm	209
Ephesians	H. School	11:10am-12:00pm	204
Church & Society	Col. & Adults	11am:10-12:00pm	205

- 4. Today is the first day that graduates move up to the next age group for Sunday School. Incoming 7<sup>th</sup> graders will meet in LafPac, incoming High Schoolers will meet in the chapel, and incoming college students will meet in the room next to LafPac.
- 5. High School students, we will be having weekly discipleship groups over the summer. If you are interested in joining one, talk to Pastor Gabe.
- Our weekly Young Adult Fellowship is meeting at Pr. Gabe and Cheri's home one Wednesday evenings (from 8-10pm). Talk to one of them if you need directions.
- 7. We will be playing softball on Sunday afternoons over the summer. If you are interested in joining, look for the sign-up sheet in the lobby at lunch.
- 8. Isaac Liao, Emily Doo, and Tim Yen are on short-term missions in Taiwan. Please pray for their health, safety, and effectiveness in ministry over the next several weeks.
- 9. Renita will be on the Philippines mission trip from 7/20 07/27. Please pray for her mission team's unity, safety, and health. Pray also for God's grace to be upon them in times of weakness, and for boldness to share the Gospel. Also, pray for transformation in the lives of those they minister to, as well as for her and those on her team.



## 柑縣台福基督教會

## Evangelical Formosan Church Of Orange County

7月05日2009年

2727 期

● d

主日崇拜程序 / Worship

English 10:00 am

Worship

Offering

**Announcements** 

Scripture Reading

Ephesians 3:16-21

Sermon

Dr. Frank Macchia

"God's Abundant Generosity"

Worship

Benediction

台華語聯合 10:00 am

宣召

敬拜讚美

代禱及主禱文

讀經: 申 32:9-16

獻詩

證道: 李子群牧師

逆境中的祝福

詩歌回應: 277 堅固磐石

奉獻禱告 歡迎與報告

頌榮與祝禱

事奉年-挑旺恩賜 彼此服事/ The Year of Serving Bring Out The Gifts, Serve One Another

榮譽牧師(Pastor Emeritus):周淑慧(Pr. Chou)

牧師(Pastoral Staff):Pr. Gabe Barber 地址(Add.):10750 Lampson Ave.

Garden Grove, CA 92840

www.efcoc.org

電話(Tel.):714-534-5531(辦公室) Fax: 714-534-2264

	台語部	華語部	英語部	兒童部		
	Taiwanese	Mandarin	English	Children		
9:30 AM	主日學	禮拜	禮拜	禮拜		
	Sunday School	Worship	Worship	Worship		
11:00 <b>AM</b>	禮拜	主日學	主日學	主日學		
7 (17)	Worship	Sunday School	Sunday School	Sunday School		
上週丿	人數及奉獻					
	主日學					
	禮拜 Worship					
	194 (靈修會)		54 (教會)			
	全部禮拜人數	Worsh	248			
	經常費	常費 General Fund				
_	其他奉獻					
	宣道 / Mission					
	建堂 / Building					
_	上週奉獻共計 Last Week Offering Total					
_	該月累計	Accumulation for	\$23,984.00			
	該月預算	預算 Budget for the Month				
今日拍	召待及司會	Today's Ushers 8	今日領詩			
	林 榮	陳金春	Amy Shieh	台華 張秋貴		
				鋼琴 洪敏軒		
	李英	英義	Hung Ming Cheng	値星 邱奕鵬		
下週扣	召待及司會					
	游志榮	錢煌雲	Shannon Chang			
				午餐 Lunch		
	劉富	<b></b> 「 就	Mike Hsu	今日 Ana. & Cerritos		
		下週 詩班				
下週記	証道 Next Week's Preachers			巡邏 Playground		
	賴瑞珍	§長老	Pr. Barber	今日 黄國書		

- 【歡迎】a. 歡迎遠東廣播公司執行主任李子群牧師來本會証道。 b. 歡迎第一次來參加聚會的兄姐。
- 【主日時間】6月至8月,均爲台華語合堂聚會。禱告會9:30 am,崇拜10:00am,主日學11:30am。請兄姊準時參加主日崇拜,並參加壽告會和主日學。
- 【長執會】a. 2010 年度長執人選推薦:請各團契及小組將合適人選給 長執會。請將名單交給主席。(候選人資格請參看佈告欄)
- b. 在沒有牧者期間,暫有牧養團隊在教會幫助,若有需要請找:石 淑星傳道(週二)、劉富誠長老(週三)、孫瑞利傳道(週四)、賴瑞珍長 老(週五)。
- 【小組團契早餐會】7/11 9:00am-12:00pm。關懷同工及有心服事兄 姊者請預留時間參加;講員:黃文雄長老。主題:教會成長策略。
- 【成人主日學台華合堂】a. 兒女的情緒管理,劉亦文博士主講,台華語聯合上課。內容:慾望的滿足與節制。
- b. 7~8月:《真善美講座-全人品格塑造系列》。地點:大堂。
- 【週年慶】長執會委派李英義長老負責籌劃。主題"起來,服事榮耀的 主"任何有關節目內容的意見,請與李長老或辦公室秘書連絡。
- 【宣教】Isaac Liao、Emily Doo、Tim Yen 將參與台灣短宣; Renita 莊將前往菲律賓短官。請爲他們有效的服事、健康、平安代禱。
- 【正道培育中心課程】學費\$100:華人宣教事工的屬靈爭戰(2學分),講員:李道基牧師,時間:8/13、8/14 6:30-10pm,8/15 9am-5pm,8/16 2-6pm,地點:本會。報名聯絡:陳陵雲姊妹 949-752-6899 轉 212。